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Renovera vår vackra Å-led 

Motion till Kommunfullmäktige i Tibro  

Moderaterna föreslog i budget 2020 att pengar skulle avsättas för att gallra och 

snygga till längs Å-leden mellan Hörnebo och Fågelviksleden. Nu har det gått 

ytterligare en sommar då leden växt igen och skötselarbetet varit minimalt. 

Vi tycker det är synd att slösa bort denna pärla längs Tidan, denna oas för rekreation. 

Å-leden är en vacker promenad nära porlande vatten med bryggor och rikt fågelliv 

som sen flera år helt förfaller. Jag har under året träffat fågelskådare, äldre och 

familjer som undrar varför den inte sköts. Snårigt, trasiga spångar, trasiga staket, 

informationstavlor som trillat omkull med mera. Så illa är det nu. 

Å-leden finns med på Tibros hemsida som en vacker promenad på 3,7 km. Om inte 

något görs så bör vi ta bort informationen från hemsidan så ingen ger sig ut på 

promenad och skadar sig. 

Det vore möjligt att finansiera renoveringen, helt eller delvis, genom att 

Samhällsbyggnadsförvaltningen inte klipper vallar för bi och humlors skull under ett 

år. Lägg de pengarna på Å-leden för Tibroborna och besökares skull. Om vi kan få till 

en rejäl upprustning inför nästa sommar så skulle det bara kräva mindre summor för 

den kontinuerliga skötseln framöver. 

Ett tips vore också att lägga en så kallad Sinnesropromenad längs Å-leden. 

Moderaterna i Tibro föreslår kommunfullmäktige: 

Att Samhällsbyggnadsförvaltningen får i uppdrag att rusta upp Å-leden inför 

sommaren 2021. 

Att upprustningen finansieras genom omfördelning inom förvaltningens budget, 

exempelvis genom minskad skötsel av vallar nästa år. 

Att kultur- och fritidsförvaltningen får i uppdrag att utreda idén om att lägga en så 

kallad Sinnesropromenad längs Å-leden. 
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